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Dit huis-aan-huisblad werd afgesloten op 25 november

Veel mensen vragen zich af: “Is er nog ruimte voor bossen bij 
ons?”, “Hilde Crevits zei toch dat ze geen bos in landbouwgebied 
wil?”, “Is het de moeite om hierin te investeren?” Allemaal goede 
vragen waarop ik één antwoord heb: een ‘voedselbos’.

Wat is een voedselbos?
Een voedselbos is een door mensen ontworpen productief eco-
systeem naar het voorbeeld van een natuurlijk bos. Met andere 
woorden: het is natuur én landbouw samen. Alle voordelen van 
een bos zoals houtoogst en een mooi landschap met daarbij heel 
veel voedsel (denk aan fruit, noten en zaden) en medicijn (denk 
aan hoestsiroop, honing en kruidenthee). 

Kan dat in Oostrozebeke?
Jawel! De wortels van deze traditie gaan dieper dan we denken. 
Onze streek stond ooit bekend om haar vele, typische fruitras-
sen. Helaas zijn veel oude appelaars en perenbomen verdwenen. 
Omdat streekeigen, oude fruitrassen zowel landschappelijk, 
ecologisch en geschiedkundig van belang zijn, stimuleren voed-
sel-bossen het behoud en de aanplant van streek-eigen fruitbo-
men.  

Gaat dit ten koste van de landbouw?
Sommige boeren voelen zich bedreigd, en dat is terecht. Ze zijn 
bang dat er 4.000 hectare productieve landbouwgrond van hen 
afgepakt zal worden om bossen aan te planten. Hierdoor wordt 
landbouwgrond nog schaarser waardoor de aankoopprijs voor 

een hectare grond nog duurder kan worden. Een bos is goed en 
wel, maar het land moet ook iets opleveren. De opbrengst van 
hout uit het bos kan soms tegenvallen maar met een voedselbos 
heb je meteen een merkwaardige opbrengst: voedsel, medicijn, 
en ook uiteraard hout. Voor landbouwers die serieus op zoek zijn 
naar een verdienmodel voor de toekomst is een slimme inves-
tering van maximaal 100.000 euro/ha altijd terug te verdienen, 
maar voor een tiende van dat geld, dus 10.000/ha, kun je ook 
beginnen. Een voedselbos kan helemaal wild worden ontwor-
pen, maar een strakkere variant voor machinaal oogsten is ook 
mogelijk. 

Er zijn zelfs subsidies te halen! 
Met het klimaatbossenfonds heeft BOS+ financiële middelen om 
verschillende types van bosuitbreiding te ondersteunen, waaron-
der voedselbossen. Dit zowel voor particulieren, privé-organisa-
ties als publieke organisaties. 

Minister Demir voegt toe: “Door de coronacrisis weten we alle-
maal hoe groot het belang is van natuur in de buurt.” Als er meer 
natuur moet komen, en we meer jobs willen creëren, gezonder 
voedsel willen verbouwen, een inkomen aan willen overhouden, 
de lucht- en waterkwaliteit beter willen maken en iets moois 
geven aan onze kinderen: waarom niet heel veel vliegen in één 
klap?

Voedselbossen in Oostrozebeke
Vlaams minister van Omgeving Zuhal Demir mikt met Bosalliantie op extra 4.000 hectare bos tegen 2024. Niet alleen mooi en 
ambitieus maar zeker ook haalbaar, mits we daar met z’n allen de ruimte voor geven. Toen ik het las dacht ik meteen aan Oostroze-
beke, want onze gemeente kan daar een grote rol in spelen. 
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Belastingen

63% 37%

Export

83% 17%

Bevolking

58% 42%

“Bij de N-VA telt uw stem wél mee. De N-VA zal de 
komende jaren meer dan ooit waken over de belangen 
van álle Vlamingen.

Bart De Wever
Voorzitter 

Op 26 mei 2019 stemde u voor meer Vlaanderen, voor een kordaat en humaan migratiebeleid en voor een realistisch 

klimaatbeleid. En wat krijgt u? Compleet het tegenovergestelde. Uw stem is gewoon terzijde geschoven.

U verdient meer respect. Een federale regering zonder Vlaamse meerderheid en met een regeerprogramma dat 

lijnrecht ingaat tegen waarvoor u gekozen heeft, is onaanvaardbaar. De N-VA is dan ook vastberaden om u en de 

andere Vlamingen in het parlement te verdedigen tegen de nefaste plannen van deze door Franstaligen 

gedomineerde uitstelregering. 

Als de paars-groene regering de rit uitdoet, zal dit land sinds 2008 maar liefst twaalf jaar geregeerd zijn zonder 

volwaardige inspraak van de Vlamingen. Een ronduit beledigend signaal richting Vlaanderen, dat de Belgische staat 

economisch rechthoudt:

Voelt u zich ook bedrogen 
door paars-groen? Word 
dan nu lid van de N-VA.

Wil je meer weten over 
voedselbossen?
Wil je meer weten over voedselbossen? Heb jij ook interesse om 
andere geïnteresseerde mensen uit de buurt te ontmoeten? Dit is een 
oproep aan iedereen die hier interesse in heeft, zij het landbouwer, 
burger of beleidsmaker. 

Stuur gerust een email naar pvanneste05@yahoo.com of naar een van 
onze bestuursleden via greet.desmet@n-va.be. Bij voldoende interesse 
plannen we een fysiek of digitaal overleg.

Pablo Vanneste
pvanneste05@yahoo.com

(Pablo is master in de biologische landbouw, geboren en getogen in 
Oostrozebeke. Hij houdt zich bezig met het verbinden van mens, na-
tuur, landbouw en onderwijs.)
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